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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:369 Nytt lots- och farledsavgiftssystem

Sjöfartsverkets förslag till ett nytt lots- och farledsavgiftssystem under 2016 har 
fått omfattande kritik av de allra flesta remissinstanser eftersom det innebär 
betydligt högre kostnader för kunderna. Skogsindustrierna, Svemin, IKEM, 
Jernkontoret och Näringslivets Transportråd har utryckt farhågor om att ”de 
aviserade höjningarna riskerar att leda till en negativ spiral med minskad 
sjöfrakt, vilket i sin tur skulle tvinga Sjöfartsverket till allt kraftigare 
avgiftshöjningar med syfte att säkerställa sina intäkter”. Sjösättningen av de 
nya avgifterna har skjutits upp till den 1 januari 2018.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Avser statsrådet att ge Sjöfartsverket i uppdrag att arbeta om förslaget så att det 
inte motverkar regeringens ambition om förflyttning av gods till sjövägen?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-11-24
Besvaras senast
2016-11-30 kl. 12.00


